



Referat af DSO'S ordinære generalforsamling søndag den 19. november 2017

Formand Charly Riis (CR) byder velkommen

1. Valg af dirigent

Jan Krag (JK) blev valgt. Dirigenten konkluderede, at generalforsamlingen var korrekt varslet iht. vedtægterne.

Der var 12 stemmeberettigede til stede og 3 indkomne brevstemmer.

2. Valg af referent

Pia H Kirkegaard (PK) blev valgt.

3. Godkendelse af dagsordenen

Dagsordenen blev godkendt.

4. Bestyrelsens beretning

CR læste årsberetningen op.

Der var ingen kommentarer til årsberetningen.

Beretningen blev godkendt.

5. Revideret regnskab

Revisor Pia H Kirkegaard fremlagde regnskabet.

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål.

Regnskabet blev godkendt.

6. Indkommende forslag

Bestyrelsens forslag til ændring af vedtægterne, så den sidste linje ved § 9.1 fjernes "Orden: Øst for Storebælt i ulige år – vest for Storebælt i lige år", blev vedtaget med 14 stemmer for (12 fremmødte og 2 brevstemmer) og én blank.

7. Fastsættelse af kontingent

Det blev vedtaget at kontingentet fortsætter uændret.

Det blev drøftet om det evt. skulle stige, da bestyrelsen gerne vil afholde en event til næste år i forbindelse med DSO's jubilæum. Det blev besluttet at vente til næste år, så medlemmerne kunne få medindflydelse på dette.

8. Valg til bestyrelsen

Pia Holmberg-Hansen blev genvalgt som kasserer med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Trine Vestergaard Nielsen blev genvalgt som b-medlem med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Sanne Frimand blev valgt til b-medlem med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Luise Bindsbøl blev valgt til b-medlem for 1 år med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Anne Lønstrup blev genvalgt som 1. suppleant med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Kamilla Tholstrup blev valgt til 2. suppleant med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

Pia H. Kirkegaard blev genvalgt som revisor med 15 stemmer (12 fremmødte og 3 brevstemmer).

9. Eventuelt

- Nogle Peterbald ejere (PEB) har haft rettet henvendelse for om de kan blive en del af DSO herunder tilføjet i vedtægterne. Der var generel enighed om at det godt kunne blive en mulighed, særligt taget i betragtning, at denne race langt hen ad vejen minder om vores racer fx ved bedømmelser (standard), de må parres over til vores racer mv. Det blev aftalt, at Luise og Kamilla retter henvendelse til Peterbald folkene for at høre om deres forventninger, herefter laver bestyrelsen et oplæg til DSO's medlemmer.

- For at foregribe en mulig fremtidig henvendelse fra ejere af den nye race Thai katte (THA), spørger bestyrelsen om generalforsamlingens holdning til en eventuel optagelse af THA i DSO. Her var der bred enighed om, at det synes man ikke umiddelbart bl.a. pga at denne race ikke må parres med vores, samt deres standarder ligger langt fra vores.

- Pia H. Kirkegaard (PK) forespurgte om man til næste generalforsamling ikke skulle få ændret betalingsfristen fra 31. august til den 30. september. Så ville indtægten komme i det aktuelle regnskabsår. Det vil forenkle regnskabsføringen.

- Det netop annoncerede ønske om at afholde en hobbyudstilling/særudstilling i 2018 blev drøftet. CR synes det kunne være skønt samtidig med DSO's jubilæum at man kunne holde en fest om aftenen. CR kunne se flere muligheder, samt hun har mulighed for at leje hal og bure gratis. Det vil dog kræve en masse frivillige kræfter for at stable sådan en udstilling på benene. PK foreslog om man evt kunne afholde den ønskede udstilling sammen med fx Min Ven Katten eller Hittekat. Så kunne betalingen til udstillingen gå til et godt formål, og DSO ville have mulighed for at afholde sin event. CR foreslog en anden mulighed at man kunne afholde udstillingen sammen med en anden specialklub, eller et Breed BIS i forbindelse med en af hovedklubbernes udstillinger. Bestyrelsen vil se på dette i løbet af foråret og melde ud.

- CR takkede for en god generalforsamling.

Referent Pia H Kirkegaard